

Title (en)

PLANT PROTECTING DEVICE.

Title (de)

ABSCHIRMVORRICHTUNG FÜR PFLANZEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE PROTECTION DES PLANTES.

Publication

EP 0062652 A1 19821020 (EN)

Application

EP 81902750 A 19810929

Priority

DK 412180 A 19800930

Abstract (en)

[origin: WO8201116A1] A device for protection of plants (6) or for the promotion of the growth of plants or sprouts, preferably outdoor, and which comprises a practically closed cover for encircling or shielding the plant, is performed as a stiff and preferably green light translucent tube part (1), the one end (2) of which is open and the other end (3) with at least one vent hole (4) is practically closed or closed by a separate or integrated cap (5, 7), whereby the cross sectional shape of the tube part preferably is of a rounded shape. Thereby is achieved that a plant (6) encircled by said device is protected against wind, rain, overheating, and night frost.

Abstract (fr)

Un dispositif de protection des plantes (6) ou favorisant la croissance des plantes ou pousses, de preference a l'exterieur, comprend un couvercle pratiquement ferme pour encercler ou proteger la plante, et se presente comme une piece tubulaire rigide et de preference translucide a la lumiere verte (1), dont une extremite (2) est ouverte et l'autre extremite (3) ayant au moins un orifice d'évent (4) est pratiquement fermee ou fermee par un couvercle separé ou solidaire (5, 7), la forme de la section de la piece tubulaire étant de préférence ronde. Ce dispositif encerclant une plante (6) permet de la proteger contre le vent, la pluie, les chaleurs excessives, et les gelées nocturnes.

IPC 1-7

A01G 13/04

IPC 8 full level

A01G 13/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 13/04 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8201116 A1 19820415; DK 412180 A 19820331; EP 0062652 A1 19821020; GB 2094604 A 19820922

DOCDB simple family (application)

DK 8100084 W 19810929; DK 412180 A 19800930; EP 81902750 A 19810929; GB 8215063 A 19810929